
Zápis č. 12/2024 ze zasedání AS PedF UK ze dne 10. 9. 2024 

UKPedF/331118/2024 

 

Přítomni: N. Vondrová, J. Štípek, P. Procházka, K. Uličná, M. Lázňovský, P. Mráček, 

J. Michal, L. Lejbl, A. Nejedlý, M. Linková, L. Jakubcová Hajdušková, V. Vohlídková, 

J. Stará, P. Chalupský, L. Květoňová, A. Talafous, L. Neumann, Z. Svobodová 

 

Omluveni: R. Listíková, K. Mašková, D. Greger, K. Mikule, L. Ešpandrová, J. Gregorová 

 

Hosté: I. Kočová, A. Jančařík, A. Kucharská 

 

Program: 

1. Schválení programu 

2. Administrativa  

3. Schvalování podmínek přijímacího řízení 

4. Schvalování návrhu na složení vědecké rady a vyjádření k návrhu na jmenování čestných 

členů vědecké rady 

5. Souhlas s pronájmy v budově fakulty v Brandýse 

6. Návrh opatření „Ombudsmani“ 

7. Informace od pana děkana 

8. Různé 

 

1. Schválení programu 

 

AS PedF UK schvaluje program v předloženém znění (12-0-0). 

 

2. Administrativa  

 

Následující zasedání AS PedF UK je svoláno na 24. 9., výjimečně od 16:00 hodin. 

 

3. Schvalování podmínek přijímacího řízení 

 

A. Kucharská představuje senátorům základní změny v podmínkách. 

 

AS PedF UK schvaluje podmínky přijímacího řízení 2025/2026 v předloženém znění. (14-0-0) 

 

4. Schvalování návrhu na složení vědecké rady a vyjádření k návrhu na jmenování 

čestných členů vědecké rady 

 

A. Jančařík senátorům představuje, jakým způsobem se rozhodoval při sestavování vědecké 

rady. 

 Předchozí vědecká rada byla sestavena z 52 členů. Záměrem A. Jančaříka bylo počet 

členů snížit. Aktuální návrh činí 39 členů (bez samotného A. Jančaříka). 

 Pravidlo je, že alespoň 1/3 vědecké rady musí být tvořena externími členy. 

 A. Jančařík se snažil, aby vědecká rada zastupovala všechny obory. Dále jsou členy 

vědecké rady proděkani fakulty (proděkan pro vědu, proděkanka pro akreditace a 

proděkan pro rozvoj) a také předsedové a předsedkyně oborových rad doktorských 

studií. 

 Dále A. Jančařík dbal na to, aby členové a členky vědecké rady byli schopni se své 

funkce aktivně účastnit. 



 První zasedání vědecké rady je stanoveno na 10. 10. U interních členů bude A. Jančařík 

pravděpodobně trvat na prezenční účasti (s výjimkou zahraničních cest), u externích 

členů bude (též pravděpodobně) umožňovat hybridní účast. 

 

Následně proběhlo tajné hlasování, jehož se zúčastnilo 18 senátorů. 

 

AS PedF UK schvaluje návrh na složení vědecké rady v předloženém znění: 

Interní členové: 

 S. Bendl (12-4-2) 

 M. Fuková (18-0-0) 

 M. Hauser (17-1-0) 

 P. Chalupský (18-0-0) 

 A. Kucharská (18-0-0) 

 L. Kvasz (18-0-0) 

 L. Květoňová (17-0-1) 

 P. Martinková (18-0-0) 

 M. Nedělka (18-0-0) 

 J. Pokorný (17-0-1) 

 M. Raudenský (18-0-0) 

 M. Rusek (16-0-2) 

 I. Smetáčková (18-0-0) 

 J. Stará (18-0-0) 

 J. Straková (18-0-0) 

 J. Šiška (17-1-0) 

 P. Šmejkal (18-0-0) 

 M. Šmejkalová (18-0-0) 

 V. Teodoridis (18-0-0) 

 K. Uličná (18-0-0) 

 N. Vondrová (18-0-0) 

 H. Voňková (18-0-0) 

 J. Županič (18-0-0) 

Externí členové: 

 S. Elavsky (18-0-0) 

 O. Hník (16-0-2) 

 M. Hubálovská (18-0-0) 

 K. Jančaříková (15-2-1) 

 D. Jandačka (18-0-0) 

 I. Kalaš (18-0-0) 

 J. Medová (18-0-0) 

 P. Najvar (17-1-0) 

 G. Pintes (18-0-0) 

 P. Řehák (18-0-0) 

 Z. Sikorová (17-0-1) 

 I. Stuchlíková (18-0-0) 

 J. Vala (18-0-0) 

 D. Valachová (18-0-0) 

 F. Vaníček (18-0-0) 

 K. Vitásková (17-1-0) 



Čestní členové: 

 K. Charvátová (17-0-1) 

 J. Novotná (18-0-0) 

 S. Štěch (18-0-0) 

 M. Tvrdík (18-0-0) 

 E. Walterová (18-0-0) 

 R. Wildová (17-1-0)  

 

5. Souhlas s pronájmy v budově fakulty v Brandýse 

 

I. Kočová představuje žádosti ZŠ MŠ Tip Toes a ZŠ ZáŠkola o navýšení prostoru a prodloužení 

nájemních smluv. 

 

AS PedF UK schvaluje Dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu nebytových prostor. (18-0-0) 

 

6. Návrh opatření „Ombudsmani“ 

 

N. Vondrová tlumočila záměr vedení PedF nejdříve zapracovat připomínky, které učinili 

členové AS během prázdnin do návrhu opatření. Diskuse tedy proběhne za účasti 

ombudsmanky na dalším zasedání.  

 

Na žádost A. Jančaříka proběhla diskuse ohledně jmenování fakultních ombudsmanů. Bylo 

dohodnuto, že jmenování současného studentského ombudsmana M. Bajgera, který dokončil 

magisterské studium a pokračuje ve studiu doktorském, proběhne podle současné podoby 

opatření. Nové opatření bude vydáno až po zasedání 24. 9. 

 

7. Informace od pana děkana 

 

Bude upraven OPAD k čerpání sociálního fondu. Uvažuje se o tom, že budou zrušeny stravenky 

a stravenkové karty a namísto nich bude zaveden stravenkový paušál. Tento krok povede 

k zjednodušení a urychlení administrativního procesu. 

 

Je zřizován krizový štáb fakulty, jehož členem by měl být i zástupce z řad studentů. Studentská 

část AS navrhne jméno na příštím zasedání. 

 

Další OPAD, který je aktuálně vytvářen, se týká podoby závěrečných prací. Studentům bude 

umožněno, aby bakalářská práce měla kromě současné podoby akademické práce i podobu 

oborového portfolia, a to ve třech variantách: a) tvorba materiálů do výuky, b) záznamové 

portfolio z praxí, c) portfolio zaznamenávající rozvoj osobního profesního vnímání. 

 

Stejně tak jsou upravovány OPADy týkající se praxí a Státních závěrečných zkoušek.  

 

Jednou z dalších inovací je snaha fakulty o založení klinické školy. 

 

  



8. Různé 

 

Během prázdnin přišla prosba o nominování jednoho člena AS PedF UK do Komise pro etiku 

výzkumu. Tento návrh bude více projednán na zasedání Komise pro vědu, doktorská studia a 

internacionalizaci. 

 

V průběhu září budou probíhat výběrová řízení na těchto katedrách: 

o KRL: 13. 9. od 15:00 

o KHV: 16. 9. od 12:00 

o KPG: 17. 9. od 13:00 (pozorovatel M. Linková) 

o KBES: (pozorovatel A. Nejedlý)  

 

P. Procházka informuje senátory o průběhu setkání senátorů pedagogických fakult v Liberci, 

kterého se zúčastnil.  

 

Následující zasedání AS PedF UK proběhne 24. 9. od 16:00 v učebně R118. 

 

V Praze, dne 10. 9. 2024 

Zapsala: Světlana Fleischmannová 

Vidovala: Naďa Vondrová 

 

 

 

 

 


